
REKLAMER 

 

Tv reklamer for spil er efterhånden ved at dræbe enhver tv oplevelse. Det er som om, at det at vinde 

Penge bliver altoverskyggende, i stedet for fokus på mere samfunds relevante indslag. 3-4 reklamer for 

Spil i en rejklameblok!! Det er fordummende og træls. Kan penge redde en kræft sygdom ? Alt for meget 

fokus på spil og betting, det er meget fattigt og inspirerende synes jeg. F.eks kunne man jo reklamere med 

alle dem der tabte penge ? Eller at der selvfølgelig fulgte et socialt ansvar med det at vinde en stor 

præŵie….Støtte forskŶiŶg, iværksætteri, sygdoŵ, børŶ, ældre, ja der er Ŷok at støtte, for de der har 
muligheden. Det er som om egoismen skal fremhæves, eller at alle skal spille for bare at være normal. 

Vi burde gøre som i Italien: Nul reklamer for betting og spil.  
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